
Zazidalni načrt BS 5/2
bo spremenjen
V soseski ob Triglavski ulici ne bodo gradili
poslovne stolpnice

Delegati so bili na zboru krajev-
nih skupnosti in zboru združenega
dela občinske skupščine temeljito
seznanjeni s problematiko zidave
na območju zazidalnega otoka BS
5/2 ob Titovi cesti, ki po prvotnem
zazidalnem načrtu obsega tri etape
gradnje. Prva, ki že teče, obsega
področje med Triglavsko, Glavarje-
vo in Herbersteinovo ulico. Drugo
obmofije sega na severu do Mašera
Spasičeve ulice, tretje pa meji na
jugu do Posavskega ulice.

Zaradi ekonomske nesmotrnosti
nadaljevanja z gradnjo, ki bi zahte-
ye!i rušenje precejšnjega števila
indiv,dv?inih hiš in garaž terzaradi

nasprotovanja krajanov krajevne
skupnosti Koroški partizani in še
vrste drugih vzrokov s sprejetim
načrtom zidave ni več mogoče na-
daljevati. Med drugimi tehtnejšimi
vzroki so bili tudi pomanjkanje na-
domestnih lokacij za zdajšnje last-
nike hiš, ki so bile porušene. Odpr-
to je ostajalo vprašanje premosti-
tvenega financiranja pokritih parki-
rišč, poslovnih objektov in dela
drugih stroškov urejanja, saj je Sta-
novanjska komunalna banka prl-
pravljena kreditirati le maloprodaj-
no trgovino.

Delegati obeh zborov so zato
menili, da se prva faza izgradnje

tega zazidalnoga otoka, ki je že v
gradnji, dokonča brez predvidene
zidave poslovne stolpnice. Do
sprememb in dopolnitevzazidalne-
ga načrta pa je ustavljena vsa de-
javnost v zvezi z gradnjo 2. in 3.
faze, kot jo predvideva zazidalni
načrt, ki je bil sprejet julija 1981.
Delegati so na zasedanjih sprejeli
osnutek odloka o razveljavitvi odlo-
ka o sprejetju zazidalnega načrta
za območje zazidalnega otoka BS
5/2. Ni pa Se gotovo. če bo predlog
tega odloka na marčni skupščini
tudi dokončno sprejet, saj je statu-
tarno pravna komisija že na osnu-
tek odloka pripravila vrsto pri-
pomb. Ne gre namreč za razveljavi-
tev celotnega zazidalnega načrta,
temveč samo za en del. Spremem-
be pa bi morale biti tudi izpeljane
po postopku, ki ga predvideva za-
kon o urbanističnem planiranju.
Zato bi biio morda ustrezneje, kot
je to predlagalo tudi predsedstvo
občinske konference socialistične
zveze, da bi delegati skupščine
sprejeli sklep o začetku postopka
za spremembe in dopolnitve zazi-
dalnega nafirta. Za uskladitev je še
čas, saj bo o postopku za spre-
membe v tem zazidalnem otoku
padla končna odločltev predvido-
ma na naslednjem zaMdanju bszi-
grajske obč. skupKlne. V. P.


